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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 18. června 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Ing. Šenfeldr Tomáš, Ing. Feiklová Lenka 
Nepřítomni: Tomášek René, Bc. Čechová Martina, Mgr. Skružná Andrea, Ing. Hajná Eva, Motl Jiří, Mgr. Panaš Petr, 
Ing. Červený Richard 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 18. 6. 2024 od 8,30 hod. Program 
jednání dle zaslané pozvánky je následující:  

 Program:  
1/ Zahájení, kontrola usnesení  
2/ Hospodaření za období leden – květen 2024  
3/ Rozpočtové opatření č. 2/2024 (doplnění výdajů na daň z nemovit. a plocha drcení dřevo)  
4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady  

a) Roční účetní závěrka za rok 2023  
b) Zpráva o podnikatelské činnosti za rok 2023  
c) Zpráva o vztazích mezi propojenými osobami za rok 2023  
d) Zpráva dozorčí rady z kontrolní činnosti za rok 2023  

5/ Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“  
6/ Informace ze sběru a svozu DNO z členských obcí  
7/ Různé, diskuze  
8/ Závěr 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a konstatoval, že rada není usnášeníschopná a proto bude nezbytné svolat radu v náhradním 
termínu a to tak, aby byla splněna zákonná povinnost – schválení účetní závěrky za rok 2023 do 30.6.2024.  Na 
základě telefonických zjištění byl vybrán termín pro svolání náhradní rady na pátek 21.6.2024 od 8 hodin formou 
on-line projednání a schválení. Dnes budou projednány jen body informativní, které nebudou hlasovány. 
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 26.4.2024:  
- projednáno bylo   

o Příprava členské schůze 
o Informace k výběrovému řízení na sběr, svoz a likvidaci KO  
o Informace od zpracovatele Studie proveditelnosti k projektu gasifikace  
o Informace o odklonu odpadů z regionu 
o Zprávy z provozu s.r.o. – „dřevo“ 
o Hospodaření za leden – březen 2024 

 
Rada „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Ad 2/ Hospodaření za období leden – květen 2024 
 
Pí. Zubáková v krátkosti shrnula hospodaření sdružení za období leden - květen 2024. Celkové příjmy po 
konsolidaci ve výši2.725.216,81 Kč a  jsou tvořeny uhrazenými členskými příspěvky, přijatými úroky a zejména 
převodem prostředků ve výši 1,8 mil Kč z hospodářské činnosti po schválení členskou schůzí. Celkové výdaje po 
konsolidaci dosáhly částky 693.316,16, z toho 446.115,18 byly investiční výdaje za asfaltování plochy pro příjem 
„dřeva“ a částečná úhrada za zpracování studie proveditelnosti. Ostatní běžné výdaje za daňové poradenství,  
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auditora, vedení UCT, srážkovou daň z přijatých úroků jsou doplněny výdaji za zpracování zadávací dokumentace a 
administraci VŘ na svoz DNO. Financováním je částka 2.031.900,65 Kč – převaha příjmů nad výdaji. 
 
Rada sdružení bere na vědomí informace o hospodaření Sdružení za období leden – květen 2024. 
 
3/ / Rozpočtové opatření č. 2/2024 
 
Předmětem doplnění výdajů rozpočtu bude 

-  daň z nemovitostí, od která bylo sdružení dosud osvobozeno – roční platba 125.210,-Kč,   
-  plocha na drcení dřeva – navýšení kapitálových výdajů na pořízení betonové zdi – dnes zaslaná nabídka 

musí být spočtena – předloženo bude v pátek  
- generální oprava propachtovaného majetku – opravy a prohloubení monitorovacích vrtů skládky ve výši 

379.020,40 Kč  
 
Rada bere na vědomí informace o nutnosti provedení rozpočtového opatření k výdajům rozpočtu. Návrh 
rozpočtového opatření č. 2/2024 bude předložen na pátečním jednání. 
 
5/ Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“ 
 
Ing. Medáček informoval radu o postupu prací na Studii proveditelnosti – zpracovatel navrhuje umístění zařízení 
ve variantách – jedna z nich je umístěna přímo do areálu chemičky v Litvínově z důvodu bezproblémového jímání 
a předávání vyrobeného syntetického plynu. Tento nápad se nesetkal s podporou. 
Nadále je podporována varianta výstavby zařízení u nás na skládce či na pozemcích přilehlých ke skládce 
s přijatelnou dopravní obslužností. 
Na jednání se zástupci Lafarge Holcim bylo projednáno možné částečné využití syntetického plynu pro jejich 
technologii a možnost stáčení plynu a využití jejich vlečky pro transport plynu do Záluží. Projednávána byla i 
možnost odkupu a výměna pozemku pro náš záměr. 
 
Rada bere na vědomí informace pracovní skupiny ke studii proveditelnosti a jednání s Lafarge Holcim. 
 
6/ Informace ke sběru a svozu DNO z členských obcí 
 
Předsedající Ing. Petr Medáček informoval členy rady o průběhu svozu DNO z členských obcí – zkušenosti za měsíc 
květen a počátek června – svoz probíhá bez větších problémů, na každé stanoviště je vyhrazeno 40 minut, důležité 
je hlavně pro obce s místními částmi, na začátku se vyskytlo větší množství stanovišť, na kterých nebyl přítomen 
žádný zástupce obce, který by potvrdil zvážené množství a druhy jednotlivých odpadů. Po jednání členské schůze 
se tato problematika mírně zlepšila. Ing. Medáček znovu upozornil na fakt, že sdružení bude hradit svoz odpadů 
do výše členského příspěvku, částka přesahující tuto výši bude přefakturována obcím, proto je pro obce kontrola 
množství odpadů důležitá.  Pro sběrné dvory platí stejná pravidla jako doposud – vývoz odpadu si sjednávají přímo 
se zhotovitelem služby. Harmonogram svozů DNO byl na obce zaslán datovou schránkou společně s vysvětlujícím 
dopisem. 

 
Rada SONO bere na vědomí informace ze sběru, svozu a likvidace nebezpečných odpadů z členských obcí.  
 
Ad 7/ Různé 
Dotaz Ing. Fejklové – bude možné se podrobněji seznámit se zprávou společnosti Ernst a Young, s.r.o 
 
Ing. Medáček přislíbil report podpořených projektů z Inovačního fondu  „nějakou formou“ zaslat. Nebude to však 
v podobě zaslané zprávy, které si sdružení nechalo zpracovat společností Ernst a Young, s.r.o., ale pouze omezené 
informace o 6 podpořených projektech nebo anonymizovaný dokument.  Tato zpráva slouží pro interní potřeby 
svazku a informace zde uvedené vychází z veřejných informací a situace známé k datu zpracování reportu, tj.  
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k 12.3.2024. Následující stránky zpráva popisuje konkrétní podpořené projekty, jsou uspořádány tak, aby co 
nejvíce odpovídaly našemu plánovanému záměru – všechny zde uvedené projekty jsou již ve fázi realizace. 
Nejedná se o všechny plánované projekty v Evropě, ty které jsou financovány z jiných zdrojů zde nejsou uvedeny – 
budou doplněny ve studii proveditelnosti. 
 

Předsedající konstatoval, že byly projednány body, které nevyžadují schválení, zbývající body budou 
projednány na „pokračovací“ Radě v pátek dne 21.6.2024 od 8 hodin, kdy by tyto schvalovací body měly být 
projednány a schváleny i formou on-line připojení. Zápis z dnešního jednání společně s pozvánkou a dokumenty 
ke schválení účetní závěrky budou zaslány do e-mailu pro urychlení celého on-linového jednání.  
 
Žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu 
do programu jednání, a proto zasedání v 10,45 hodin ukončil.  

Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 18. června 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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